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26 September 1974. 

GATT Office Circular No, 222 

TRADE AND DEVELOPMENT DEPARTMENT; SPECIAL ASSISTANCE UNIT 
FOR TRADE NEGOTIATIONS 

1. A Special Assistance Unit (S.A.U.) to help the developing countries in their 
preparations for, and participation in, the multilateral trade negotiations has 
been established within the structure of the Trade and Development Department. 
S.A.U. will be headed by Mr. S.R. Pasin, Director, Special Assistant for Trade 
Negotiations, and will also comprise Mr. D. Peart, Counsellor, Mr. N. Rege, 
Economic Affairs Officer, and Mr. W. Singleton, Economic Affairs Officer. 

2. The broad task of S.A.U. will be to keep in continuing close touch with 
delegations of developing countries so as to assist them, individually or 
collectively as appropriate, with appropriate information and advice on all 
relevant aspects of the various problems relating to their preparations for and 
participation in the multilateral trade negotiations. 

3. To enable S.A.U. to carry out its task it shall, in addition to the staff 
permanently assigned to it, be able to call, directly and on a continuing basis, 
upon the services of the technical assistance branch of the Development Division. 
Further, all Divisions and other services of the secretariat shall co-operate 
fully with S.A.U. and shall bear in mind the need to keep S.A.U. informed 
(e.g. through copies of internal memoranda, etc.) of developments in their 
activities which relate specifically to the interests of developing countries 
in the negotiations. 

4-. The operations of S.A.U. shall be under the overall supervision and guidance 
of the Deputy Director-General, Trade and Development. 

Olivier Long 
Director-General 
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Circulaire intérieure du GATT n° 222 

DEPARTEMENT DU COMMERCE ET DU DSVE3JOPPEMEMT: SERVICE SPECIAL 
D'ASSISTANCE POUR LES NEGOCIATIONS COMMERCIALES 

1. Un Bureau d'assistance spéciale (B.A.S.) chargé d'aider les pays en voie de 
développement dans leur préparation et dans leur participation aux négociations 
commerciales multilatérales a été institué dans le cadre du Département du commerce 
et du développement. Le B.A.S. sera dirigé par M. S„R. Pasin, Directeur, Assistant 
spécial pour les négociations commerciales et comprendra également M. D. Feart, 
Conseiller, M. N. Rege, Economiste, et M. W. Singleton, Economiste. 

2. Le B.A.S. aura pour mission générale d'entretenir des contacts étroits et 
continus avec les délégations des pays en voie de développement, de manière à leur 
fournir, individuellement ou collectivement selon le cas, des renseignements et 
des conseils appropriés sur tous les aspects utiles des divers problèmes liés à 
leur préparation et à leur participation aux négociations commerciales 
multilatérales. 

3. Pour mener à bien sa mission, le B.A.S. pourra faire appel, directement et 
de façon continue, en dehors de sa propre dotation en personnel permanent, aux 
services de la section d'assistance technique de la Division du développement. 
En outre, toutes les Divisions ainsi que les autres services du secrétariat 
apporteront tout leur concours au B.A.S. et ne manqueront pas de tenir celui-ci 
informé (par exemple, en lui communiquant des copies des notes de service, etc.) 
de l'évolution de celles de leurs activités se rapportant spécialement aux 
intérêts des pays en voie de développement dans le cadre des négociations. 

A. L'ensemble des activités du B.A.S. relèvera du Directeur général adjoint 
pour le commerce et le développement dont il recevra ses orientations. 

Olivier Long 
Directeur général 
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